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PROTOKÓŁ 

z obrad XI Sesji Gminy Radziejów 

z dnia 29 września 2016 roku 

 

 

Rozpoczęcie obrad godz. 1130 

W obradach udział wzięli: 

-Radni, 

-Sołtysi, 

-Wójt, Skarbnik, Sekretarz Gminy, 

-Dyrektor GOK, 

-Pracownicy obsługujący sesję. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski dokonał otwarcia XI Sesji Rady 

Gminy Radziejów, powitał wszystkich obecnych, poinformował o możliwości wglądu do 

protokołu z poprzedniej sesji, następnie przedstawił proponowany porządek obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

I. Sprawy organizacyjne: 

1) otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum, 

2) przyjęcie porządku obrad i wybór sekretarza sesji, 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

II. Informacja z realizacji budżetu Gminy za I półrocze 2016 r.: 

1) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy                     

o przedłożonej przez Wójta Gminy Radziejów informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy za pierwsze półrocze 2016 roku. 

 

III. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmieniająca uchwałę Nr VIII/63/2015 Rady Gminy Radziejów z dnia 29 

grudnia 2015 roku w sprawie gminnego programu profilaktyki                               

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałaniu 

narkomani, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, 
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3) zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli 

nieruchomości oraz określenia warunków i trybu składania deklaracji za 

pomocą środków komunikacji elektronicznej, 

4) zmieniająca uchwałę Nr X/101/2016 Rady Gminy Radziejów w sprawie 

ustalenia wysokości ryczałtu na pokrycie kosztów poniesionych w związku 

z pełnieniem funkcji sołtysa,(wycofano z porządku) 

5) upoważnienia Kierownika Samorządowej Administracji Placówek 

Oświatowych w Radziejowie do załatwiania indywidualnych spraw z 

zakresu dofinansowania pracodawcom kosztów kształcenia pracowników 

młodocianych, 

6) określenia jednostki obsługującej, jednostek obsługiwanych oraz zakresu 

obowiązków powierzonych jednostce obsługującej w ramach wspólnej 

obsługi, 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia statutu Samorządowej 

Administracji Placówek Oświatowych, 

8) określenia lokalizacji nowych szkolnych przystanków komunikacyjnych na 

drogach, których właścicielem jest Gmina Radziejów, 

9) wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy drogach 
powiatowych na terenie gminy Radziejów, 

10) przystąpienia i realizacji projektu budowy przydomowych oczyszczalni 

ścieków w ramach operacji typu „Gospodarka wodno – ściekowa”, 

poddziałania „Wsparcie inwestycji związanych w tworzeniem, ulepszaniem 

lub rozbudową wszystkich rodzajów małej infrastruktury, w tym inwestycji 

w energie odnawialną i w oszczędzanie energii”  objętego Programem 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014 – 2020, 

11) przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Radziejów  

na lata 2016 – 2023, 

12) przyznania dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków, 

13) uchylenia uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na 

pokrycie planowanego deficytu, 

14) uchylenia uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na 

pokrycie planowanego deficytu, 

15) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na pokrycie planowanego deficytu, 

16) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na pokrycie planowanego deficytu, 

17) zaciągnięcia długoterminowego kredytu na spłatę wcześniej zaciągniętych 

kredytów i pożyczek, 

18) zmian w budżecie, 

19) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
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IV. Składanie wniosków i interpelacji. 

V. Wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie obrad sesji. 

 

 

Ad I. Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marian Bandyszewski stwierdził, że w chwili 

otwarcia Sesji na stan 15 radnych obecnych było 14, w związku z tym Sesja jest 

prawomocna do podejmowania uchwał.  

 

Radny Krzysztof Nowowiejski złożył wniosek aby z porządku obrad zdjąć uchwałę w 

sprawie zmieniająca uchwałę Nr X/101/2016 Rady Gminy Radziejów w sprawie ustalenia 

wysokości ryczałtu na pokrycie kosztów poniesionych w związku z pełnieniem funkcji 

sołtysa z uwagi na to, że sołtysi nie mają zakresu obowiązku, są wybierani przez 

społeczeństwo i nikt z pracowników gminy nie jest w stanie sprawdzić czy sołtys 

wykonuje swoje obowiązki. 

 

Sekretarz Gminy dodała, że zapis mówiący o tym, że w przypadku niewykonywania 

przez sołtysa swoich obowiązków ryczałt nie przysługuje został wprowadzony zgodnie z 

zaleceniami nadzoru prawnego. 

 

Przedstawiony porządek obrad ze zmianami został przyjęty jednogłośnie. Sekretarzem 

Sesji został wybrany radny Radosław Lewandowski 14 głosami. 

 

Ad II) Sekretarz Gminy Arleta Brochocka-Śliwik odczytała Uchwałę Nr 4/I/2016 Składu 

Orzekającego Nr 9 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 1 września 2016 

roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Radziejów informacji 

o przebiegu wykonania budżetu Gminy za pierwsze półrocze 2016 roku. (szczegółowe 

dane stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad III, 1) Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr VIII/63/2015 Rady Gminy Radziejów 

z dnia 29 grudnia 2015 roku w sprawie gminnego programu profilaktyki                               

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałaniu narkomanii odczytał 

Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 

14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad III, 2) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
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właścicieli nieruchomości zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi odczytał 

Wiceprzewodniczący Marian Bandyszewski. 

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 

14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad III, 3) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli 

nieruchomości oraz określenia warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej odczytał Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 

14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad III, 5) Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Samorządowej 

Administracji Placówek Oświatowych w Radziejowie do załatwiania indywidualnych 

spraw z zakresu dofinansowania pracodawcom kosztów kształcenia pracowników 

młodocianych odczytał Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 

14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad III, 6) Projekt uchwały w sprawie określenia jednostki obsługującej, jednostek 

obsługiwanych oraz zakresu obowiązków powierzonych jednostce obsługującej w ramach 

wspólnej obsługi odczytał Wiceprzewodniczący Marian Bandyszewski. 

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 

14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad III, 7) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zatwierdzenia statutu 

Samorządowej Administracji Placówek Oświatowych odczytał Wiceprzewodniczący 

Błażej Patyk. 

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 

13 radnych przy jednym głosie wstrzymującym się. Uchwała została podjęta. 

 

Ad III, 8) Projekt uchwały w sprawie określenia lokalizacji nowych szkolnych 

przystanków komunikacyjnych na drogach, których właścicielem jest Gmina Radziejów 

odczytał Wiceprzewodniczący Marian Bandyszewski. 
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Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 

14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad III, 9) Projekt uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych przy drogach powiatowych na terenie gminy Radziejów odczytał 

Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 

14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad III, 10) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia i realizacji projektu budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków w ramach operacji typu „Gospodarka wodno – 

ściekowa”, poddziałania „Wsparcie inwestycji związanych w tworzeniem, ulepszaniem 

lub rozbudową wszystkich rodzajów małej infrastruktury, w tym inwestycji w energie 

odnawialną i w oszczędzanie energii”  objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich 

na lata 2014 – 2020 odczytał Wiceprzewodniczący Marian Bandyszewski. 

 

Radny Krzysztof Nowowiejski zaznaczył, że do tego programu wpisani zostali 

mieszkańcy, którzy byli na liście rezerwowej w ubiegłym roku. Wnioskował aby rozesłać 

informację o programie kurendą i stworzyć kolejną listę rezerwową. 

 

Wójt zaproponował aby przyjąć omawiany program w takiej wersji, a gmina będzie się 

starała o pozyskanie kolejnych środków. 

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 

14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad III, 11) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Radziejów na lata 2016 – 2023 odczytał Wiceprzewodniczący Błażej Patyk. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 

14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad III, 12) Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji z budżetu gminy na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków odczytał Wiceprzewodniczący Marian Bandyszewski. 

  

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 

13 radnych przy jednym głosie wstrzymującym się. Uchwała została podjęta. 
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Ad III, 13) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowej pożyczki na pokrycie planowanego deficytu odczytał 

Wiceprzewodniczący Marian Bandyszewski. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 

14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ogłoszenie przerwy 1220 

Wznowienie obrad 1230 

Ad III, 14) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zaciągnięcia 
długoterminowej pożyczki na pokrycie planowanego deficytu odczytał 
Wiceprzewodniczący Marian Bandyszewski. 
 
Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 
11 radnych na 11 obecnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad III, 15) Projekt uchwały zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na pokrycie 
planowanego deficytu odczytał Wiceprzewodniczący Marian Bandyszewski. 
 
Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 
11 radnych na 11 obecnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad III, 16) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na 
pokrycie planowanego deficytu odczytał Wiceprzewodniczący Marian Bandyszewski. 
 
Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 
11 radnych na 11 obecnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad III, 17) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na spłatę 
wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek. 
 
Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 
11 radnych na 11 obecnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad III, 18) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie odczytał Wiceprzewodniczący 
Marian Bandyszewski. 
 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 
11 radnych na 11 obecnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad III, 19) Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej odczytał 
Wiceprzewodniczący Marian Bandyszewski. 
 



7 
 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 
11 radnych na 11 obecnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad IV, V) Radna Małgorzata Lewandowska zapytała o planowane oświetlenie w Skibinie, 

poprosiła o wykonanie tablicy ogłoszeń przy przystanku. Dodała, że firma Krukowiak 

chce pozyskać część dekoracji dożynkowych do swojego muzeum. 

Radny Krzysztof Nowowiejski w imieniu radnych i sołtysów podziękował mieszkańcom 

Skibina za piękne dożynkowe dekoracje. W związku z podjętymi uchwałami dot. 

lokalizacji przystanków zapytał kiedy zostaną wstawione oznaczenia. 

Kierownik SOTG Marcin Jaskólski odpowiedział, że w przyszłym tygodniu. 

Wójt poinformował, że jeśli chodzi o oświetlenie to wszelkie procedury wszczęto na 

początku roku a zaplanowane lampy zostaną uruchomione do końca października. 

Sołtys Piotr Wendziński zapytał czy godziny zapalania oświetlenia są uzgadniane, 

ponieważ np. zapalają się o 5 rano a gasną o 5.45. Wszystkie zapalają się oraz gasną o 

różnych porach. 

Wójt zaznaczył, że występują dwa sposoby zapalania na specjalne czujniki gdy zapada 

zmrok lub regulowane. Są to urządzenia elektryczne, awaryjne i czasami się 

rozregulowują. Prosił aby wszelkie takie sytuacje dotyczące oświetlenia zgłaszać na 

bieżąco do gminy. 

Ogólna dyskusja. 

Ad VI) W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Sesji Wiceprzewodniczący Rady 

podziękował wszystkim zebranym za udział w posiedzeniu i zamknął obrady XI Sesji 

Rady Gminy Radziejów. 

Zakończenie obrad Sesji 1300 

 

  Protokołowała              Sekretarz Sesji 

 

Paulina Świderska         Radosław Linowiecki 


